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ZAB.0002.3.2021 

Protokół nr XXVIII/21 

z obrad XXVIII Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 27 kwietnia 2021 roku  

1) Otwarcie obrad XXVIII Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki - Przewodniczący Rady w dniu 27 kwietnia 2021 r. 
o godzinie 1310 otworzył obrady XXVIII Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Powitał  
radnych, następnie Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Panią Agatę 
Wojtkowską – Członka Zarządu, Panią Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu oraz 
kierowników jednostek organizacyjnych. 
Przewodniczący poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w BIP oraz na tablicy ogłoszeń dotyczącą ochrony 
danych osobowych.  
Lista uczestniczących osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 19 
radnych, co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi 
wymagane quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk listy obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3) Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że  XXVIII Sesja Rady Powiatu we Włocławku 
została zwołania w trybie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym, na wniosek 
zarządu powiatu. Starosta przekazał uchwałę nr 427/21 Zarządu Powiatu we Włocławku 
z dnia 20 kwietnia 2021 r. w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu we Włocławku zawierającą 
ustalony porządek obrad oraz projekty uchwał Rady Powiatu i materiały dotyczące realizacji 
tego porządku.  
Pozytywna ocena formalna przekazanych materiałów zobowiązała Przewodniczącego Rady 
do zwołania XXVIII Sesji Rady Powiatu we Włocławku na dzień przypadający w ciągu 7 dni 
od dnia złożenia wniosku. Wniosek został doręczony w dniu 20 kwietnia 2021 r.  
Przewodniczący Rady poinformował, że zwołanie Sesji w tym trybie wyłączyło wymóg 
posiadania przez projekt uchwały opinii odpowiedniej komisji rady, o czym stanowi paragraf 
30 ust. 2 Statutu Powiatu.  
Przewodniczący Rady poinformował, że do zmiany porządku obrad sesji zwołanej na 
wniosek Zarządu Powiatu, stosuje się przepis art. 15 ust. 2, co oznacza, że  Rada Powiatu, 
w trakcie sesji, może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu Rady, przy czym dodatkowo wymagana jest zgoda 
wnioskodawcy (Zarządu Powiatu).  
W przypadku braku takiej zgody, wniosek staje się bezprzedmiotowy i nie podlega 
głosowaniu.  
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Przewodniczący Rady zapytał – czy któryś  z uprawnionych podmiotów chciałby w tej chwili 
zgłosić wniosek o  uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad XXVIII sesji ?  
Radni nie zgłosili wniosków.  
Przewodniczący Rady poinformował, że Zarząd Powiatu pismem: 

 z dnia 27 kwietnia  2021 r.  wniósł o  uzupełnieniu porządku obrad  o: 
 autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 wraz 
z tekstem jednolitym,  

 autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 wraz z tekstem jednolitym.  

 projekt uchwały w sprawie odrzucenia w całości stanowisk Oddziałów Związku 
Nauczycielstwa Polskiego w Chodczu, Izbicy Kujawskiej, Kowalu, Lubieniu 
Kujawskim oraz Lubrańcu opiniujących negatywnie projekt uchwały w sprawie zasad 
rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 
których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, 
zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska 
kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku – Karta 
Nauczyciela; 

 projekt uchwały w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 
okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla nauczycieli, którym 
powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 
26 stycznia 1982 roku – Karta Nauczyciela. 

Wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne z dnia 27 kwietnia 2021 r. radni  
otrzymali w dniu sesji.    
Przewodniczący Rady przypominał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że 
przystępując do głosowania są Państwo zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego 
przycisku na pulpicie, to jest odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z , „przeciw” – 
czerwony przycisk z literą P, „wstrzymuję się”  – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 8 
zmienionego porządku obrad XXVIII  sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Włocławskiego na lata 2021 – 2028 (tekst jednolity).  
Przewodniczący Rady poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania:  
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu  postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały.  
Przewodniczący Rady przystąpił do  procedury głosowania nad uzupełnieniem punktu 9 
zmienionego porządku obrad XXVIII sesji o autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 (tekst jednolity).  
Przewodniczący Rady poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania:  
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
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Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnienie 
w realizowanym porządku obrad autopoprawki  do projektu uchwały.   
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na 
dodaniu  punktu jako 20 w brzmieniu: 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odrzucenia w całości stanowisk Oddziałów 
Związku Nauczycielstwa Polskiego w Chodczu, Izbicy Kujawskiej, Kowalu, Lubieniu 
Kujawskim oraz Lubrańcu opiniujących negatywnie projekt uchwały w sprawie zasad 
rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 
ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania 
i rozmiaru obniżek dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych 
w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku – Karta Nauczyciela?  
I poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.   
Wyniki głosowania:  
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały w sprawie odrzucenia w całości stanowisk 
Oddziałów Związku Nauczycielstwa Polskiego w Chodczu, Izbicy Kujawskiej, Kowalu, 
Lubieniu Kujawskim oraz Lubrańcu opiniujących negatywnie projekt uchwały w sprawie 
zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 
których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad 
udzielania i rozmiaru obniżek dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze 
oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku – Karta Nauczyciela. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych, kto jest za zmianą porządku obrad polegającą na 
dodaniu  punktu jako 21  w brzmieniu: 
21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad rozliczania tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 
w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla 
nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 
26 stycznia 1982 roku – Karta Nauczyciela 
i poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania:  
Za – 19  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu 
w realizowanym porządku obrad projektu uchwały w sprawie zasad rozliczania tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 
w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla 
nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 
26 stycznia 1982 roku – Karta Nauczyciela. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych– czy któryś  z uprawnionych podmiotów chciałby 
w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad XXVIII 
sesji ? Radni nie zgłosili wniosków.  
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Porządek obrad uwzględniający zmiany radni otrzymali w dniu sesji.  
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek składa się z 23 punktów i przystąpił do 
realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji.  
Porządek obrad XXVIII sesji stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 
4) Przyjęcie protokołu nr XXVII/21 z dnia 10 marca 2021 roku. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad XXVII Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr  XXVII/21 z dnia 10 marca 2021 r. 
 
5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
10 marca 2021 r. do 19 kwietnia 2021 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 20 kwietnia 2021 r. do dnia sesji.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz  sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji. W dniu dzisiejszej sesji - sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy celem zapoznania się ze sprawozdaniem.  
O godzinie 13:26 na obrady przybyła radna Pani Ewa Kończyńska. Na sali obrad było 20 
radnych.  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady rady.  
Zapytał czy są pytania, uwagi do przedstawionego sprawozdania?    
Radny Kazimierz Kaca złożył podziękowania wszystkim, którzy przyczynili się do tego, że 
wznowione zostało połączenie komunikacyjne na linii Kutno – Włocławek. Są spostrzeżenia 
i zastrzeżenia co do godzin, ale to jest inny temat.  Radny podziękował wszystkim, nie tylko 
Radzie Powiatu. Radzie Powiatu  za jednomyślne stanowisko, które w ocenie radnego miało 
też duży wpływ na to, że te połączenia zostały przywrócone. Radny wnioskował w imieniu 
mieszkańców o podjęcie stosownego stanowiska.  W imieniu tych mieszkańców, którzy 
korzystają z tych połączeń, historycznej linii, że zostało to przywrócone i należy mieć 
nadzieję, że linia zostanie, złożył podziękowania. Nie po raz pierwszy były zakusy dotyczące 
likwidacji tej linii. Radny wyraził nadzieję, że już nikt nie odważy się w przyszłości 
likwidować tych połączeń kolejowych. Następnie radny odniósł się do posiedzenia Zarządu 
Powiatu, które odbyło się w dniu 9 kwietnia 2021 roku. Radny odczytał treść sprawozdania:  
„Dnia 4 lutego 20231 r. Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 393/21 o wyborze 
najkorzystniejszej oferty na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa Powiatowego 
Centrum Zdrowia” wykonawcy (…)”.  Jedna z firm złożyła odwołanie do Prezesa Krajowej 
Izby Odwoławczej.  Radny poprosił Starostę o przedstawienie więcej informacji na ten temat, 
bo są to bardzo istotne i ważne zagadnienie.  Ze sprawozdania wynika, że prezes dał do 
powtórnego rozpatrzenie postępowania.   
Pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski stwierdził, że jest to bardzo ważna, 
kluczowa sprawa dla samorządu,  największa w historii istnienia Powiatu Włocławskiego. Tak 
jak powiedział pan radny, bardzo sprawnie w grudniu zeszłego roku ogłoszony został przetarg 
na przedmiotowe zadanie. Dokonano otwarcia ofert, wpłynęło 5 ofert. Najniższa z firmy 
Wiksbud 42.750.000 zł. Znacznie niższa od środków zarezerwowanych w budżecie, była to 
kwota około 57 mln zł. Jak najszybciej starano się dokonać rozstrzygnięcia tego wyboru i tak 
jak radny przytaczał w lutym zostało to dokonane. Od niniejszego rozstrzygnięcia, w ostatnim 
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dniu, złożone zostało odwołanie do Krajowej Izby Odwoławczej od oferenta zajmującego 
„trzecie miejsce” z ofertą droższą o około 5 mln zł, próbując zarzucić kilka spraw. Odbyło się 
postępowanie w Krajowej Izbie Odwoławczej, bardzo skomplikowane. Pan Starosta 
poinformował, że wspierano się kancelariami wyspecjalizowanymi w dziedzinie prawa 
zamówień publicznych. Na 5 zarzutów skierowanych do tego rozstrzygnięcia 4 zostały 
w pełni obronione. W piątym do uściślenia pozostaje sprawa podwykonawstwa. KIO w żaden 
sposób nie zarzuciło błędów w procedurze ani także nie zakwestionowało wyboru najtańszej 
oferty i jej oceny. Nakazało w tej jednej kwestii powtórzyć to postępowanie, co w tej chwili 
się dzieje. Firma dokonała kolejnego uzupełnienia oferty. Teraz dokona się jej oceny 
i w najbliższych dniach dokona się rozstrzygnięcia na zarządzie powiatu. Zdecydowaną 
większość tych wątpliwości udało się wyjaśnić.  Jeśli nawet jest do uściślenia jedna kwestia, 
to nie jest to po stronie powiatu, ale po stronie wykonawcy.  Czas biegnie i tej umowy 
podpisać nie można, bo praktycznie te prace mogły trwać od początku marca, jeśli tego 
odwołania by nie było. Stan prawny jest taki, że każdy ma prawo do złożenia odwołania. Tych 
odwołań w ostatnim czasie jest bardzo dużo w Krajowej Izbie Odwoławczej. Chyba wynika 
to z braku robót na rynku.  Starosta wyraził nadzieję, że jak najszybciej uda się z tym 
postępowaniem dojść do finiszu. Robi się wszystko żeby wybrać jak najtańszą ofertę, to jest 
najkorzystniejsze dla budżetu powiatu.  W ostatnim czasie udało się wygrać postępowanie  
w KIO  dotyczące rozstrzygnięcia podobnego zamówienia publicznego w dużej kwiecie na 
wykonanie instalacji fotowoltaicznych. Starosta liczy na szczęśliwy finał tego rozstrzygnięcia. 
W tej kwestii też nie do końca można się zgodzić z wyrokiem Krajowej Izby Odwoławczej 
i można byłoby go kwestionować. Wszyscy mówią, że są ku temu podstawy. Natomiast 
chłodna kalkulacja mówi o tym, że jeżeli sprawę przekazałoby się do sądu powszechnego, to 
postępowanie wydłużyłoby się bardzo znacznie. Dlatego też zostało zaakceptowane to 
rozstrzygnięcie i dokonuje się  ponownego wyboru ofert. Starosta wyraził nadzieję, że teraz 
już skutecznie z tymi robotami będzie można ruszyć. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby zabrać głos? Radni nie podjęli dalszej 
dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 27 kwietnia 2021 r. przyjęła  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 10 
marca 2021 r. do 19 kwietnia 2021 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności 
Zarządu Powiatu za okres od dnia 20 kwietnia 2021 r. do dnia sesji.  
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 10 
marca 2021 r. do 19 kwietnia 2021 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności 
Zarządu Powiatu za okres od dnia 20 kwietnia 2021 r. do dnia sesji stanowi załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu.   
 
6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność Starosty 
Włocławskiego.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że w dniu 4 marca br. wpłynęła skarga na działalność 
Starosty Włocławskiego w przedmiocie nieprawidłowego załatwienia (w ocenie skarżącego) 
przez Starostę wniosku z dnia 3 lutego 2021 r. dotyczącym udostępnienia (założenia) 
elektronicznych skrzynek podawczych.  
Skarga została skierowana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pan Tomasz Jezierski – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 30 marca br. jednogłośnie przyjęła projekt 
uchwały w sprawie skargi  na działalność Starosty Włocławskiego, uznając ją za bezzasadną.  
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Jerzy Pawłowski stwierdził, że zapoznał się z projektem uchwały oraz uzasadnieniem 
faktyczno – prawnym.  Radny stwierdził,  że nie zna żadnej treści tego pisma ani odpowiedzi.  
Porównując zapis na ostatniej stronie uzasadnienia faktycznego i prawnego, że „słuszne jest 
poinformowanie skarżącego, że stosowne wnioski dotyczące udostępnienia (założenia) 
elektronicznych skrzynek podawczych przez podmioty wymienione przez skarżącego oprócz 
Starostwa Powiatowego winny trafić do właściwych adresatów”.  Radny poprosił 
o wyjaśnienie przez komisję – czy analizowała stan aktualny jaki jest w zakresie 
elektronizacji, informatyzacji usług publicznych? W 2020 Rada Powiatu podjęła uchwałę 
zmieniającą w zakresie wspólnej obsługi jednostek, gdzie Starostwo Powiatowe na podstawie 
tej uchwały przejęło wspólną obsługę informatyczną, administrowanie w zakresie informatyki 
od jednostek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie i Centrum Usług Wspólnych. Stan 
aktualny jest taki, że to Starostwo prowadzi tą informatyzację tych podmiotów a ten zapis 
jest, że oprócz Starostwa  Powiatowego nie uwzględnia stanu aktualnego w zakresie wspólnej  
realizacji podmiotów publicznych w zakresie informatyzacji. Dla radnego byłoby logiczne 
gdyby był zapis, że oprócz Starostwa Powiatowego, Centrum Usług Wspólnych oraz 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie winny trafić do właściwych adresatów. Radny 
poprosił o wyjaśnienie, rozszerzenie tego poglądu.  
Starosta Włocławski powiedział, że skarga dotyczyła elektronizacji skrzynek ePUAP 
w jednostce starostwa, we wszystkich jednostkach, ale także w samorządach gmin. Starosta 
odpowiada za skrzynkę Starostwa Powiatowego we Włocławku i taka skrzynka też tu 
funkcjonuje od dawna. Funkcjonuje sprawnie, a jeśli nie funkcjonuje, to spowodowane jest to  
serwerami ogólnokrajowymi, system ePUAP. Problem jest w całej Polsce, można tego było 
doświadczyć w ostatnich dniach, że przez kilka ostatnich dni bardzo trudno było na tym 
narzędziu pracować. Jeśli chodzi o jednostki podległe, to wystąpiono z takim wnioskiem i ten 
proces tworzenia tych skrzynek ePUAP trwa. W perspektywie dwóch miesięcy będzie on 
gotowy.  Na chwilę obecną wielkiej konieczności tworzenia tych skrzynek w tych 
jednostkach nie było, bo wszystkie ważne dokumenty trafiały bezpośrednio na skrzynkę 
Starostwa. Jeśli chodzi o gminy, to starosta nie miał żadnej kompetencji, aby te sprawy 
weryfikować, bo także to było podnoszone w skardze. Jeśli chodzi o wspólną obsługę 
informatyczną urzędu i jednostek podległych, o czym mówił pan radny, to w ocenie starosty 
jest to kompletnie niezależna rzecz od skargi, tego nie dotyczy.  Była dyskusja na sesji, że   
podjęto taką uchwałę ze względu na to, żeby generować oszczędności w budżecie powiatu. 
Te jednostki, które radny wymienił czyli Starostwo Powiatowe, Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie i CUW, funkcjonują w dwóch budynkach urzędu. Szuka się wszędzie oszczędności. 
Chciało się wesprzeć tych dyrektorów pracownikami Starostwa, jeżeli chodzi o usługę 
informatyczną.   W ocenie starosty jest to temat kompletnie niezależny od  przedmiotowej 
skargi.  Pan Starosta podziękował panu Przewodniczącemu  i Komisji Skarg i Wniosków za 
bardzo rzeczowe i kompetentne podejście do tego tematu.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 27 kwietnia 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił  o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18  
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0 
2 radnych obecnych niegłosujących   
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie skargi na działalność 
Starosty Włocławskiego została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie skargi na działalność Starosty 
Włocławskiego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie skargi na 
działalność Starosty Włocławskiego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 
7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest Powiat 
Włocławski udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmiany załącznika nr 1 
tabeli nr 16  - która dotyczy wykazu przystanków na drodze powiatowej Nowa Wieś – 
Smólsk - Kruszyn, tabeli nr 22 – która dotyczy wykazu przystanków na drodze powiatowej  
Gołaszewo – Wola Nakonowska – Czerniewice oraz tabeli nr 31 która dotyczy wykazu 
przystanków na drodze powiatowej Grabkowo - Bogusławice.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
przeciw – 0  
wstrzymało się – 0 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku zmieniająca uchwałę 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym 
jest Powiat Włocławski udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków 
i zasad korzystania z tych obiektów została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym jest Powiat 
Włocławski udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku zmieniająca uchwałę 
w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem i zarządzającym 
jest Powiat Włocławski udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków 
i zasad korzystania z tych obiektów stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
8) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 wraz 
z autopoprawką (tekst jednolity). 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 
i 2 wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego. W dniu dzisiejszych obrad 
radni otrzymali autopoprawkę wraz z tekstem jednolitym.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 27 kwietnia 
2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką 
i poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdzam, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia  27 kwietnia 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 
została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2021 – 2028 stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia  27 kwietnia 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2021 – 2028 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
 
9) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2021 wraz z autopoprawką (tekst jednolity). 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków na podstawie pism i decyzji wojewody kujawsko – pomorskiego, pisma Ministra 
Rozwoju, Pracy i Technologii  oraz na wniosek dysponentów środków budżetowych. 
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę wraz z tekstem jednolitym.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Kazimierz Kaca poprosił o przedstawienie projektu uchwały.  
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu  powiedziała, że jeżeli chodzi o zadania 
inwestycyjne, to w związku z otrzymaniem dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg na zadanie pn.: Przebudowa drogi powiatowej Pamiątki – topólka – Lubraniec, powiat 
otrzymał dofinansowanie w wysokości 4 711.039 zł, tj. w wysokości 50% wydatków 
kwalifikowalnych. W związku z tym można uwolnić środki własne powiatu do budżetu, 
zastępując je otrzymanym dofinansowaniem. Zadanie inwestycyjne pn.: Budowa instalacji 
fotowoltaicznych w związku z podpisaniem umowy z Województwem Kujawsko-Pomorskim, 
również otrzymało się dofinansowanie do realizacji zadania w wysokości 44,5% całkowitych 
wydatków kwalifikowalnych. Stanowi to kwotę 666.153,51 zł, zarówno  w wydatkach 
bieżących, jak i inwestycyjnych. Ponadto kolejną zmianą jest zwiększenie dochodów o środki 
od wojewody z funduszu przeciwdziałania covid dla dps –ów. Są to środki w wysokości 
198.726 zł. One mają służyć zabezpieczeniu ciągłości opieki dps-ach nad mieszkańcami oraz 
zabezpieczeniu ochrony osobistej pracowników.  Z tych pieniędzy są przeznaczone środki na 
wynagrodzenia dla pracowników. Jest to brutto brutto, ale średnio jest to kwota wyliczona 
przez wojewodę i jest to kwota  892 zł. Również też przyjęto taką średnią, jeżeli chodzi 
o zakupy wyposażenia, sprzętu i niezbędnego tutaj zabezpieczenia pracowników. Przyjęto 
kwotę 678 zł. Do wyliczenia posłużyła tutaj liczba mieszkańców. Ponadto otrzymano 
zwiększoną dotację celową od wojewody na Środowiskowy Dom w Kowalu. Jest to kwota 
46.793 zł w związku z programem wsparcie rodzin za życiem. Również otrzymano dotację od 
wojewody, dotacje celowe związane z gospodarką nieruchomościami. Środki przeznaczone 
na operaty szacunkowe, prace geodezyjne i kartograficzne, środki przeznaczone na osnowy 
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oraz opracowanie dokumentacji związanej z obsługą rolnictwa, to są inaczej mówiąc projekty 
ustalania gleboznawczej klasy gruntów. Łącznie tych środków powiat otrzymał 177.950 zł. 
Ponadto zwiększa się plan dochodów w budżecie powiatu o refundację kwoty dofinansowania 
z projektu RPO Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Jest to refundacja w wysokości 5%. 
Po zatwierdzeniu przez instytucję zarządzającą rozliczenia końcowego projektu pod nazwą 
Budowa placówki kształcenia zawodowego wraz z pracowniami, chodzi o Zespół Szkół 
w Izbicy Kuj. W ubiegłym roku zadanie inwestycyjne było realizowane, w tym roku 
zrealizowano to zadanie inwestycyjne.  Dopiero po rozliczeniu i po sprawdzeniu jest ta kwota 
ostateczna refundowana. Jest to  kwota 258.582 zł. Ponadto zwiększa się rozdział w budżecie 
Starostwa jest to rozdział 75421 -zarządzanie kryzysowe a zmniejsza się rezerwę celową 
w zakresie zarządzania kryzysowego jaka była w budżecie o kwotę 130.000 zł 
z przeznaczeniem na wyposażenie punktu szczepień powszechnych, który będzie 
zlokalizowany w Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
w Lubieńcu. Środki będą przeznaczone na zakup komputerów, urządzeń chłodniczych, 
drukarek, pozostałego sprzętu niezbędnego do funkcjonowania takiego punktu szczepień. 
Zabezpieczone zostały też środki na przeprowadzenie badań na przeciwciała pracowników 
obsługi administracyjnej zweryfikowanie skali istniejącego zagrożenia jeżeli chodzi 
o epidemię covid. Wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn. Termomodernizacja 
budynków PUP we Włocławku. Jest to kwota 20.000 zł z przeznaczeniem na opracowanie 
dokumentacji projektowo – kosztorysowej. Termomodernizacja poprawi zarówno 
charakterystykę energetyczną budynków i spowoduje zaoszczędzenie energii cieplnej, 
wpłynie pozytywnie na środowisko naturalne. PUP otrzymał z Ministerstwa Pracy kwotę 
15.000 zł. Jest to kwota, która była przekazywana w ubiegłym roku na koszty obsługi PUP 
z przeznaczeniem na koszty obsługi związane z epidemią covid. Zadanie nowe -  kwalifikacje 
motorem rozwoju mieszkańców regionu. Zadanie będzie realizowane w 2021 r. i 2022. Jest to 
zadanie społeczne. Następuje przesunięcie okresów realizacji poszczególnych zadań. Łączne 
nakłady nie zmieniają się.  
Starosta Włocławski poinformował, że powiat otrzymał zewnętrzne środki z Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie drogowe Lubraniec – Topólka na terenie Powiatu 
Włocławskiego, 50 % wartości zadania. W tym roku nie było zwiększeń procentowych na 
zadania inwestycyjne. Jest to najwyższa kwota z listy rankingowej w województwie, jeśli 
chodzi o powiaty, ale także i gminy. Ponadto dwa kolejne realizowane obecnie zadania 
drogowe Cyprianka – Świątkowizna i Izbica Kuj. – Nowa Wieś znajdują się na liście 
rezerwowej. Pierwsze zadanie dość wysoko, drugie trochę niżej.  Przetargi zweryfikują  czy 
otrzyma się kolejne środki w tym roku. Starosta wyraził nadzieję, że będzie to wzorem lat 
poprzednich i te środki trafią do powiatu.  Powiat Włocławski jest jedynym powiatem, który 
dwa zadania ma na liście rezerwowej, oprócz zadania na liście podstawowej. Należy być 
zadowolonym, że zwiększyła się alokacja  i tego że otrzymało się środki na zadania na 
instalacje fotowoltaiczne. Powiat wygrał  sprawę w KIO i wszystko wskazuje na to, że 
w piątek zostanie podpisana umowa na ich wykonanie, co przerodzi się w znaczne 
oszczędności dla budżetu powiatu w przyszłych latach i ponoszonych kosztach związanych 
z utrzymaniem jednostek. Dzięki temu dofinansowaniu uwolniły się środki Powiatowego 
Funduszu Ochrony Środowiska i dlatego też zdecydowano wprowadzić nowe zadanie - 
termomodernizację budynku Powiatowego Urzędu Pracy. Starosta wyraził nadzieję, że uda 
się dokumentację opracować szybko i jeszcze w tym roku to zadanie wykonać. Te środki to są  
środki, które można wydatkować tylko na zadania proekologiczne, tj. mienie powiatu. Za 
termomodernizacją przemawiają względy wizualne a po drugie znaczne oszczędności dla 
budżetu.  Z ważnych spraw to  przesunięte zostały środki z rezerwy na zarządzanie kryzysowe 
na stworzenie powiatowego powszechnego punktu szczepień w Lubieńcu. Punkt szczepień 
jest już gotowy do uruchomienia.  Wszystko wskazuje na to, jeśli nie załamie się system 
z dostawą szczepionek, że 4 maja br. będzie się szczepić pierwszych pacjentów. Trwa już 
proces rejestracji, zgłaszania się osób, na razie centralny do tego punktu. Docelowo będzie się  
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w tym  punkcie szczepić 600 osób dziennie.  Rozpoczyna się od szczepienia około 200 osób, 
bo na tę chwilę jest zasobów szczepionek dla tego miejsca. Czynność w pełni wykonywana 
jest przez Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych bez udziału 
podmiotów zewnętrznych. Zgodnie z poleceniem wojewody powiat zapewnił przygotowanie 
tego punktu, pełną logistykę, wyposażenie w sprzęt komputerowy, meble itp. rzeczy a umowę 
z NFZ podpisze Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych. Ten punkt 
przez NFZ też już został odebrany. Z tej rezerwy starosta zdecydował, aby wykonać badania 
na przeciwciała wśród wszystkich pracowników Starostwa Powiatowego,  Powiatowego 
Urzędu Pracy czyli jednostek, które nieobjęte były priorytetowym procesem szczepień, tak 
jak nauczyciele w szkołach, czy pracownicy domów pomocy społecznej, czy 
wielofunkcyjnych placówek opiekuńczo-wychowawczych.  Starosta ma dane statystyczne.  
70% pracowników urzędu posiada przeciwciała. Daje to pogląd w jaki sposób można dalej 
zarządzać funkcjonowaniem instytucji. Urząd i jednostki pracują nieprzerwanie, cały czas 
urzędy są otwarte w reżimie sanitarnym.  
Radny Kazimierz Kaca podziękował za termomodernizację budynku Urzędu Pracy. Co do 
szczepień, radny nie będzie się wypowiadał. Bardzo dobrze, że starosta złożył informację 
w tym temacie. Radny poprosił, aby na następną sesję przedstawić informację ile było 
zgonów, ile było chorych na terenie Powiatu Włocławskiego (z uwzględnieniem jednostek).  
Rok temu jedna z osób na zadane pytanie przez radnego oraz radnego Jaskulskiego 
stwierdziła, że na terenie powiatu nie ma żadnego covidu. Czas pokazał, że jest sytuacja jest 
inna.  Radny podziękował staroście za przedstawienie informacji. Na następną sesję radny 
poprosił o przedstawienie informacji  o ilości chorych za rok ubiegły i rok bieżący do dnia 
sesji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką 
i poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 19 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba obecna niegłosująca  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2021 stanowi załącznik nr 21 
do niniejszego protokołu.  
 
10) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego programu 
rozwoju pieczy zastępczej na lata 2021 – 2023.  
 
Przewodniczący Rady poinformował radnych, że otrzymali program rozwoju pieczy 
zastępczej na okres trzech lat.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 27 kwietnia 
2021 r.  
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Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Powiatowego 
programu rozwoju pieczy zastępczej na lata 2021 – 2023 została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia Powiatowego programu 
rozwoju pieczy zastępczej na lata 2021 – 2023 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej na lata 2021 – 2023 stanowi załącznik nr 
24 do niniejszego protokołu.  
 
11) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym 
jest Powiat Włocławski. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli, którzy są zatrudnieni w szkołach i placówkach prowadzonych 
przez Powiat Włocławski.  
Przewodniczący otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystąpił do 
procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 r. w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Włocławski została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Włocławski stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Włocławski stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu. 
 
12) Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok”.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że  przedłożone sprawozdanie obejmuje zadania, za 
realizację których odpowiedzialny był dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku, 
zadania za realizację których był odpowiedzialny dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie we Włocławku, zadanie, za realizację którego odpowiedzialny był dyrektor 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku, zadania, 
za realizację których  był odpowiedzialny  Zarząd Powiatu i Starosta Włocławski.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym sprawozdaniem. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 27 kwietnia 2021 r. przyjęła 
Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2020 rok”.  
 
Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2020 rok” stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
 
13) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 
w sprawie ogłoszenia zasad postępowania w sprawach udzielania dotacji celowych 
podmiotom uprawnionym do wykonywania ratownictwa wodnego.   
 
Przewodniczący Rady poinformował, że organy jednostek samorządu terytorialnego 
stosownie do przepisów ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych 
i niektórych innych aktów prawnych zobowiązane są do ogłaszania tekstów jednolitych 
znowelizowanych aktów normatywnych nie rzadziej niż raz na 12 miesięcy. Akty prawne 
podlegają ogłoszeniu w dzienniku urzędowym, w którym dany akt normatywny ogłoszono.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed rozpoczęciem 
procedury głosowania poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 27 kwietnia 2021 r.  
Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia tekstu 
jednolitego uchwały w sprawie ogłoszenia zasad postępowania w sprawach udzielania dotacji 
celowych podmiotom uprawnionym do wykonywania ratownictwa wodnego została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie  ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały w sprawie ogłoszenia zasad postępowania w sprawach udzielania dotacji celowych 
podmiotom uprawnionym do wykonywania ratownictwa wodnego stanowi załącznik nr 30 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie ogłoszenia zasad postępowania w sprawach udzielania 
dotacji celowych podmiotom uprawnionym do wykonywania ratownictwa wodnego stanowi 
załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
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14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 
w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku przedłożył uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały dotyczącej nadania Statutu jednostki.  
Przewodniczący Rady poprosił  o poprawienie tytułu załącznika w obwieszczeniu. Zamiast 
załącznik nr 2 do obwieszczenia Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 r. 
winien być zapis:  Załącznik do uchwały nr XXVIII/281/17 z dnia 27 października 2017 r.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił przed rozpoczęciem 
procedury głosowania o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 27 kwietnia 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania wraz z poprawką i poprosił 
o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia tekstu 
jednolitego uchwały w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie  ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu Publicznemu 
Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 34 do 
niniejszego protokołu.  
 
15) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 
w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części, łącznie 
z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od 
ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku 
przedłożyło uchwałę w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały nr XIV/156/12 z dnia 
11 czerwca 2012 r.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił, przed 
rozpoczęciem procedury głosowania, o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 27 kwietnia 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
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Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia tekstu 
jednolitego uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub 
w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub 
odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej została podjęta. 
 
Projekt uchwała Rady Powiatu we Włocławku w sprawie  ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości lub w części, 
łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub odstępowania od 
ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej stanowi załącznik nr 36 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia 
w całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty 
lub odstępowania od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej stanowi załącznik 
nr 37 do niniejszego protokołu.  
 
16) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 
w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich 
osiągniecia dydaktyczno – wychowawcze.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że  organy jednostek samorządu terytorialnego stosownie 
do przepisów ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych 
innych aktów prawnych zobowiązane są do ogłaszania tekstów jednolitych znowelizowanych 
aktów normatywnych nie rzadziej niż raz na 12 miesięcy. Akty prawne podlegają ogłoszeniu 
w dzienniku urzędowym, w którym dany akt normatywny ogłoszono.  
Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie podjęli dyskusji.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu 
W związku z brakiem  głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił, przed 
rozpoczęciem procedury głosowania, o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 27 kwietnia 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia tekstu 
jednolitego uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 
nauczycieli za ich osiągniecia dydaktyczno – wychowawcze została podjęta. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie  ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli za ich 
osiągniecia dydaktyczno – wychowawcze stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 
nauczycieli za ich osiągniecia dydaktyczno – wychowawcze stanowi załącznik nr 41 do 
niniejszego protokołu.  
 
17)  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w 
sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek, dla których 
Powiat Włocławski jest organem rejestrującym.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały dotyczący ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały nr XXXI/313/18 z dnia 15 lutego 2018 r.   
Przewodniczący otworzył dyskusję. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poprosił, przed 
rozpoczęciem procedury głosowania, o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest 
mowa o wejściu w życie uchwały daty – 27 kwietnia 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia tekstu 
jednolitego uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 
i placówek, dla których Powiat Włocławski jest organem rejestrującym została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie  ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół i placówek, dla 
których Powiat Włocławski jest organem rejestrującym stanowi załącznik nr 43 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 
i placówek, dla których Powiat Włocławski jest organem rejestrującym stanowi załącznik nr 
44 do niniejszego protokołu.  
 
18) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
powiatowych na terenie powiatu włocławskiego na cele niezwiązane z budową, 
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali projekt uchwały dotyczący ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały nr XVII/186/12 z dnia 9 listopada 2013 r.   
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady, przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 27 kwietnia 2021 r.  
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Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia tekstu 
jednolitego uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg powiatowych na terenie powiatu włocławskiego na cele niezwiązane z budową, 
przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie  ogłoszenia tekstu jednolitego 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
powiatowych na terenie powiatu włocławskiego na cele niezwiązane z budową, przebudową, 
remontem, utrzymaniem i ochroną dróg stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie  ogłoszenia 
tekstu jednolitego uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu włocławskiego na cele niezwiązane 
z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg stanowi załącznik nr 47 do 
niniejszego protokołu.  
 
19) Informacja Rady Powiatu we Włocławku o petycjach rozpatrzonych przez Radę 
Powiatu we Włocławku w 2020 roku.  
 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do przepisów art. 14 ustawy o petycjach 
organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, corocznie, w terminie do dnia 30 
czerwca, umieszcza na swojej stronie internetowej lub stronie internetowej urzędu go 
obsługującego zbiorczą informację o petycjach rozpatrzonych w roku poprzednim. Informacja 
ta zawiera w szczególności dane dotyczące liczby, przedmiotu oraz sposobu załatwienia 
petycji. 
Radni otrzymali stosowną informację, z której wynika, że w roku 2020 nie były rozpatrzone 
petycje. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 27 kwietnia 2021 roku 
przyjęła  Informację Rady Powiatu we Włocławku o petycjach rozpatrzonych przez Radę 
Powiatu we Włocławku w 2020 roku. 
 
Informacja Rady Powiatu we Włocławku o petycjach rozpatrzonych przez Radę Powiatu we 
Włocławku w 2020 roku stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.  
 
20) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odrzucenia w całości stanowisk 
Oddziałów Związku Nauczycielstwa Polskiego w Chodczu, Izbicy Kujawskiej, Kowalu, 
Lubieniu Kujawskim oraz Lubrańcu opiniujących negatywnie projekt uchwały 
w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 
szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla nauczycieli, którym powierzono 
stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
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nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku – 
Karta Nauczyciela. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 19 ust. 3 ustawy o związkach 
zawodowych Rada Powiatu we Włocławku może w całości lub w części odrzucić stanowisko 
związku zawodowego. W razie odrzucenia w całości lub w części stanowiska związku, 
właściwy organ samorządu terytorialnego informuje o tym związek na piśmie, podając 
uzasadnienie swojego stanowiska.  
Projekt uchwały dotyczy odrzucenia w całości stanowisk związków zawodowych. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
W związku z brakiem głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady, przed rozpoczęciem 
procedury głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały daty – 27 
kwietnia 2021 r.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 18 
Wstrzymało się – 2  
Przeciw – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 r. w sprawie odrzucenia w całości 
stanowisk Oddziałów Związku Nauczycielstwa Polskiego w Chodczu, Izbicy Kujawskiej, 
Kowalu, Lubieniu Kujawskim oraz Lubrańcu opiniujących negatywnie projekt uchwały 
w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 
szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla nauczycieli, którym powierzono 
stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku – 
Karta Nauczyciela została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie odrzucenia w całości stanowisk 
Oddziałów Związku Nauczycielstwa Polskiego w Chodczu, Izbicy Kujawskiej, Kowalu, 
Lubieniu Kujawskim oraz Lubrańcu opiniujących negatywnie projekt uchwały w sprawie 
zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 
których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad 
udzielania i rozmiaru obniżek dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze 
oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku – Karta Nauczyciela 
stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 r. w sprawie odrzucenia 
w całości stanowisk Oddziałów Związku Nauczycielstwa Polskiego w Chodczu, Izbicy 
Kujawskiej, Kowalu, Lubieniu Kujawskim oraz Lubrańcu opiniujących negatywnie projekt 
uchwały w sprawie zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 
szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla nauczycieli, którym powierzono 
stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku – 
Karta Nauczyciela stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.  
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21) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad rozliczania tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest 
różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych 
w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku – Karta Nauczyciela. 
 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do zapisów ustawy -  Karta Nauczyciela 
organ prowadzący szkołę lub placówkę określa: 
1) zasady rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 
których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego; 
2) zasady udzielania i rozmiar obniżek, o których mowa w ust. 6, oraz przyznaje zwolnienia 
od obowiązku realizacji zajęć, o których mowa w ust. 3; 
3) tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Wojciech Rudziński powiedział, że w § 4 pkt 1 w tabeli jest zapisane, że dyrektor 
szkoły z Zespołu Szkół Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego każdego typu 
liczącego od 7 do 8 oddziałów. Zdaniem radnego powinno być do 8. Później jest zapis, że od 
9 do 11.  Jeżeli w szkole jest czy będzie 5 oddziałów, 6 oddziałów, to w myśl tego nie będzie 
tam żadnej zniżki.  Radny zapytał czy tak ma być, czy inaczej?  
Radny powiedział, że w szkołach dla dorosłych, zaocznych są na każdy semestr 
z wyznaczonych przedmiotów egzaminy ustne i pisemne. W projekcie jest zapisane, że dwie 
godziny na oddział. Radny zapytał czy te godziny to są zapisane, czy są niepłatne? Czy są 
płatne  za egzaminy ustne bo radny nie widzi tych pisemnych. W § 6 pkt 2 lit. b – innych 
zajęć pedagogicznych  rozliczanych z uczniami itd. Kiedyś to było tak, że nauczyciel to 
realizował w ramach etatu.  
Starosta Włocławski  powiedział, że niniejszy tekst był uzgodniony z obsługą prawną, ale 
także sprawdzany przez związki zawodowe. W poprzednim punkcie rada odrzuciła 
stanowisko związków, ale ono dotyczyło głównie tabeli z paragrafu 4. W związku z tym, że  
zdecydowano się na zmianę co do ilości wypracowanych godzin jakie powinni mieć 
dyrektorzy.  Rozwiązano to w taki sposób, że  liczba zwyżki zależna jest od liczby oddziałów 
w danej szkole. Takie też rozwiązanie zostało radnym zaproponowane. Przy opracowaniu 
tabeli kierowano się realnym stanem w powiatowych szkołach i 7-8 oddziałów jest to 
Lubraniec i Lubraniec –Marysin,  9-11 oddziałów jest to Izbica Kuj. i Lubieniec, 16 
oddziałów jest to szkoła w Kowalu. Starosta stwierdził, że  jeśli ta sytuacja będzie się 
zmieniać, to będzie się reagować. Pozostałych wątpliwości nikt z nauczycieli, ze związków 
zawodowych nie kwestionował. Ponadto § 5 tej uchwały mówi o tym, że organ prowadzący 
zawsze te ustalenia, jeżeli będą uzasadnione przypadki, zmienić. Dlaczego takie rozwiązanie 
uważa się za sprawiedliwe, bo szkoły nie są sobie równe. Do tej pory był fakt, że wszyscy 
dyrektorzy mieli zniżkę do 4 godzin, które musieli wykonać. Faktem było to, że wszyscy 
dyrektorzy mieli nadgodziny. To były rzeczy wykluczające się, że te zadania jednak można 
wykonywać. Powołana została jednostka Centrum Usług Wspólnych, która w ocenie starosty, 
wiele obowiązków zdejmuje z dyrektorów i także pozwala wiele spraw ujednolicić, 
usystematyzować, prowadzić lepiej.  Ponadto ujednolicono liczbę godzin na stanowisku 
pedagoga, psychologa i logopedy – dotyczy poradni psychologiczno-pedagogicznych 
i w pozostałych szkołach. W ostatnim czasie były tutaj w prawodawstwie zmiany.  
Przewodniczący Rady w związku z brakiem dalszych głosów w dyskusji, przystąpił do 
procedury głosowania i poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 17 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 3  



 19

Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie zasad rozliczania 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan 
zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru 
obniżek dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych 
w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku – Karta Nauczyciela została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zasad rozliczania tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny 
w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru obniżek dla 
nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 
26 stycznia 1982 roku – Karta Nauczyciela stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 27 kwietnia 2021 roku w sprawie zasad 
rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których 
ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, zasad udzielania i 
rozmiaru obniżek dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli szkół niewymienionych 
w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 roku – Karta Nauczyciela stanowi załącznik nr 
54 do niniejszego protokołu.  
 

22) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący przypominał również, że do dnia 30 kwietnia br. radni są zobowiązani do 
złożenia oświadczenia majątkowego do Przewodniczącego Rady.   
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby wygłosić lub złożyć na piśmie do 
protokołu oświadczenie?  
Radni nie złożyli oświadczeń.  
 

23) Zamknięcie XXVIII  Sesji Rady Powiatu we Włocławku.  
 
Przewodniczący Rady w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 27 kwietnia 
2021 r. o godzinie 14:47 zamknął XXVIII Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
  
 

Przewodniczący Rady  
 

Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  
  
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego we Włocławku protokołowały: 
1) Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ………….  
2) Anita Sudomir - Ozdoba ……………………… 


